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26 czerwca 2015

Kazmimierz Kotowski wziął udział w sesji Rady Gminy
Klimontów

Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Kazimierz Kotowski uczestniczył w sesji
Rady Gminy w Klimontowie. Radni ocenili budżet wykonany w 2014 r. i udzielili
absolutorium wójtowi.

Podczas sesji Kazimierz Kotowski przedstawił możliwości inwestycyjne w nowym okresie
programowania 2014 – 2020.  – Gmina Klimontów umiejętnie korzystała ze środków
unijnych w poprzednim finansowaniu i jest szansa, by kontynuowała inwestycje – powiedział.



Kazmimierz Kotowski wziął udział w sesji Rady Gminy Klimontów | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Kazmimierz Kotowski wziął udział w sesji
Rady Gminy Klimontów | 2

– To już ostatni okres wsparcia unijnego i dlatego należy skorzystać z otwierających się
możliwości. Zakładamy, że prace będą wsparte 80-85 proc. dofinansowaniem, większym niż
poprzednio, gdyż niektóre samorządy są  zadłużone i nie stać ich na realizację wielu zadań.
Rozpoczyna się czas, by oceniać projekty.

Kazimierz Kotowski  podkreślił, że wszelkie zadania należy ułożyć według potrzeb i
możliwości samorządów tak, by to co jest planowane, zostało zrealizowane. Obecnie
Regionalny Program Operacyjny jest dwufunduszowy, nastawiony szczególnie na
innowacyjność. Będą ogłaszane konkursy na przystosowanie terenów pod inwestycje, na
zadania rewitalizacyjne. Trzeba też skorzystać z możliwości, które daje Program Rozwoju
Obszarów Wiejskich.

Radni z uwagą wysłuchali wypowiedzi Kazimierza Kotowskiego. Podczas dyskusji kilku z
nich, między innymi Piotr Lipiec, Robert Orłowski, Czesław Fijałkowski, Marek
Bargiel,  pytali o możliwości modernizacji drogi wojewódzkiej z Klimontowa do Górek i
szanse rewitalizacji placówek oświatowych.

Kazimierz Kotowski poprosił zainteresowanych na spotkanie ze Świętokrzyskim Zarządem
Dróg Wojewódzkich i ustalenie koncepcji przebudowy dróg. Namawiał, by projekt dotyczący
modernizacji placówek oświatowych przygotować w szerszym zakresie, wspólnie z innymi
gminami czy instytucjami. Wtedy jest większa szansa uzyskania wsparcia. Wójt Marek
Goździewski podziękował Kazimierzowi Kotowskiemu za przybycie na sesję i
dotychczasową współpracę z gminą. 
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